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Protokół nr 12/25 

posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 19 maja 2025 r. 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia stwierdzenia prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych, 

kierowników, dyrektorów, radcę prawnego, dokonała wiceprzewodnicząca komisji Spraw 

Społecznych Małgorzata Lipczyńska. Obrady rozpoczęto 19 maja 2025 o godz. 16:00,  

a zakończono o godz. 16:31 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili 

rozpoczęcia obrad obecnych było 7 członków komisji. Obecność członków komisji, radni 

potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis 

na liście obecności (lista stanowi załącznik do nin. protokołu). Przewodnicząca poinformowała, 

że obrady komisji są prawomocne. Obrady odbyły się w sali konferencyjnej nr 229 przy  

ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu.  

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Marzanna Gądek-Radwanowska 

2. Elżbieta Kozakiewicz 

3. Anna Kras 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki 

8. Marcin Wołyniec 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

2. Klaudiusz Widera, radca prawny Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

3. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Joanna Hariasz, skarbnik Miasta; 

5. Tomasz Radłowski, zastępca Prezydenta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych  

w Kędzierzynie Koźlu; 

 

proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Wnioski do porządku obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu nr 10/25 z dnia 17 marca 2025 r. 
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4. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2024 w zakresie 

działania komisji. 

5. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2024 rok – temat 

wynika z planu pracy.  

 

6. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu za rok 2024 r. – temat wynika z planu pracy.  

7. Informacja o działaniach asystenta rodziny– temat wynika z planu pracy.  

8.   Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

9.   Zakończenie obrad. 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że 

po terminie wysyłki wpłynęły projekty uchwał i wniosek  PMS.7142.5.1.2025, które 

zaproponowała wprowadzić do porządku obrad komisji, przez głosowanie: 

  

- projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle; 

-projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko–

Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Kędzierzynie-Koźlu; 

- wniosek w sprawie zmiany rodzaju najmu bezumownie zajmowanego lokalu przeznaczonego 

do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony - PMS.7142.5.1.2025. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad głosowanie en block  

- projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle; 

-projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko–

Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Kędzierzynie-Koźlu; 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad- wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu bezumownie 

zajmowanego lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas 

nieoznaczony - PMS.7142.5.1.2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska 

 

 

porządek komisji po zmianach przedstawia się następująco: 

 

 

3. Przyjęcie protokołu nr 11/25 z dnia 23 kwietnia 2025 r. 

4. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2024 w zakresie 

działania komisji. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle.. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko–Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu.  

7. Opinia komisji do wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu bezumownie 

zajmowanego lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na 

czas nieoznaczony - PMS.7142.5.1.2025. 

8. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2024 rok – temat 

wynika z planu pracy.  

9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu za rok 2024 r. – temat wynika z planu pracy.  

10. Informacja o działaniach asystenta rodziny– temat wynika z planu pracy.  

11. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

12. Zakończenie obrad.  
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Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 11/25 z dnia 23 kwietnia 2025 r. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że 

projekt protokołu zostały przesłany na portalu eSesja oraz na BIP. Nikt nie zgłosił uwag. 

Zapytała, czy ktoś wnosi uwagi do ww. projektu protokołu, wobec braku uwag zaproponowała, 

aby komisja przyjęła protokół nr 11//25. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 11/25 z dnia 23 kwietnia 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska 

 

Ad 4. 

Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2024 w zakresie 

działania komisji (sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za rok 2024 wraz z załącznikami 

wraz z pozytywną opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej) 

  

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że 

sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za rok 2024 wraz z załącznikami zostało przesłane 

radnym, przez portal eSesja, materiał jest obszerny i szczegółowo opisany, wszystkie komisje 

będą zajmowały się opiniowaniem a na sesji zostanie  w czerwcu. Dodała, że RIO udzieliło 

pozytywnej opinii do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2024.  

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2024 w zakresie 

działania komisji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 6 głosów ,,za” zaopiniowała 

sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za rok 2024 (w zakresie działania komisji). 
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Ad 5.  

Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2024 rok – temat 

wynika z planu pracy (sprawozdanie stanowi złącznik do nin. protokołu).  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że 

sprawozdanie Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2024 rok – 

temat wynika z planu pracy, zostało przesłane radnym przez portal eSesja, jest szczegółowo 

opisane. Otworzyła dyskusję.  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  Agata Morkis poinformowała, że 

sprawozdanie zostało przygotowane czytelnie i szczegółowo, obowiązek sporządzenia 

dokumentu wynika z wpisów o ustawie społecznej, wszystkie tematy omawiane na  obecnej 

komisji są ściśle powiązane ze sobą są to Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu za rok 2024 r. oraz Informacja o działaniach 

asystenta rodziny . Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu rozwija swoją 

działalność w kierunku usługowej przez opiekę społeczną, opiekuńczą, Korpus Wsparcia 

Seniorów, opiekę w Domach Dziennego Pobytu i za niedługo zostanie otwarte Gminne 

Centrum Seniora oraz  Centrum Organizacji Pozarządowych i Wolontariatu. Nakłada się bardzo 

dużo obowiązków na zabezpieczenie działań na rzecz seniorów, którzy stanowią liczną grupę 

mieszkańców, gdyż społeczeństwo się starzeje. Seniorzy są zainteresowani wieloma formami 

wsparcia, specjalistycznymi usługami opiekuńczymi i opieką wytchnieniowa. Ale najbardziej 

oczekiwaną pomocą jest posiłek, bo seniorom nie opłaca się samodzielnie gotować.  

Seniorzy korzystają z zadań aktywizacyjno - opiekuńczych, sportowych, pikników.  

Ważna jest współpraca seniorów z innymi placówkami oraz kontakty seniorów z młodzieżą i 

dziećmi, poprzez wolontariat.  

  

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska dodała, że 

wolontariat uczy młode osoby dostrzegać potrzeby seniorów i osób schorowanych. Dodaje 

wiele radości seniorom.  

Radna Marzanna Gądek-Radwanowska zapytała w kwestii asystenta osobistego, o liczę osób 

niepełnosprawnych w wieku dziecięcym, młodzieńczym. Czy rodzice tych dzieci starają się o 

asystenta osobistego dla niepełnosprawnych dzieci? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  Agata Morkis wyjaśniła, że tymi sprawami 

zajmuje się starostwo powiatowe. MOPS może jedynie bazować na ilości wypłacanego zasiłku 

pielęgnacyjnego lub innych świadczeń dla rodziców opiekujących się niepełnosprawnymi 

dziećmi. MOPS proponuje również który przewiduje wsparcie asystentem osobistym, ale 

rodzice muszą zgłosić się o tę pomoc przez złożenie wniosku.  

  

Radna Marzanna Gądek-Radwanowska zaproponowała rozwinięcie tej usługi przez szeroką 

promocję.  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  Agata Morkis wyjaśniła, że przy naborze 

do programu, była promocja w mediach i prasie. Program był szeroko rozpropagowany na 

stronach internetowych i w radiu. Ale w praktyce środki o które MOPS wnioskuje nie zawsze 

udaje się uzyskać, w tym roku otrzymano jedynie 50% środków a o więcej wnioskowali, 

również są duże obwarowania dot. programu.  

 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie 



6 

 

  

Ad 6.  

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu za rok 2024 r. – temat wynika z planu pracy (sprawozdanie stanowi złącznik do nin. 

protokołu).  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że  

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu za 

rok 2024 r. – temat wynika z planu pracy, zostało przesłane radnym przez portal eSesja, jest 

szczegółowo opisane. Wskazała, że osoby opuszczające zakłady lecznicze, szpitale, pogotowie 

nie mają możliwości dalszego leczenia na terenie miasta, gdyż bardzo brakuje ZOL-u. Zadanie 

budowy ZOL-u należy do powiatu. Otworzyła dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poinformowała, 

że komisja przyjmuje ww. sprawozdanie.  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że  

komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie 

 

Ad 7. 

Informacja o działaniach asystenta rodziny– temat wynika z planu pracy (informacja 

stanowi złącznik do nin. protokołu).  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że  

Informacja o działaniach asystenta rodziny– temat wynika z planu pracy, zostało przesłane 

radnym przez portal eSesja, jest szczegółowo opisane. Zapytała o ilość asystentów.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  Agata Morkis wyjaśniła, że objęcie przez 

rodzinę asystenturą jest na wniosek rodziny bądź na podstawie pracownika socjalnego lub 

postanawiania sądu. W gminie Kędzierzyn-Koźle pracują 4 asystenci, mają pod opieką 66 

rodzin, a każdy asystent pracuje z 15 rodzinami. Przeważnie rodziny objęte są opieką przez 

okres 3 lat. Rodzina musi zgodzić się na współpracę. Nie ma rodzin oczekujących.  

Największym sukcesem dla asystentów jest kiedy rodzina po pewnym okresie zaczyna 

normalnie funkcjonować. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że  

komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie 

Ad 8.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle (projekt 

uchwały stanowi złącznik do nin. protokołu).  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. zostało przesłane radnym przez portal 

eSesja, jest szczegółowo opisane.  Otworzyła dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poinformowała, 

że poddaje pod głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1)Ewa Odulińska 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 7 głosów ,,za” zaopiniowała  

ww. projekt uchwały.  

 

Ad 9.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko–Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu(projekt uchwały stanowi złącznik do nin. protokołu).  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że  

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko–

Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Kędzierzynie-Koźlu, zostało przesłane radnym przez portal eSesja, jest szczegółowo opisane. 

Otworzyła dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poinformowała, że poddaje pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko–Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Odulińska 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 7 głosów ,,za” zaopiniowała  

ww. projekt uchwały.  
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Ad 10.  

Opinia komisji do wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu bezumownie zajmowanego 

lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony 

- PMS.7142.5.1.2025 (wniosek stanowi złącznik do nin. protokołu).  

 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że  

wniosek w sprawie zmiany rodzaju najmu bezumownie zajmowanego lokalu przeznaczonego 

do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony - PMS.7142.5.1.2025, 

zostało przesłane radnym przez portal eSesja, jest szczegółowo opisane, jest to wniosek 

porządkujący. Otworzyła dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poinformowała, że poddaje pod 

głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu bezumownie zajmowanego 

lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony - 

PMS.7142.5.1.2025 .  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Odulińska 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 7 głosów ,,za” zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 11.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że  

kolejny termin komisji został ustalony na 16 czerwca 2025 r. godz. 16:00.  

 

Ad 12. 

Zakończenie obrad. 

 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska podziękowała za 

aktywne uczestnictwo w obradach komisji i zakończyła obrady o godz. 16:31 tego samego dnia. 

 WICEPRZEWODNICZĄCA KOMISJI 

Małgorzata Lipczyńska (-) 

Przygotował(a): Anna Dworaczek

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


